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Z á p i s 
 

z 13. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 20.4. 2022 od 8:30 hodin 

v budově Regiocentra Nový pivovar, zasedací místnost P1.906 Albrechta z Valdštejna 

 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Omluveni:     Ing. Machů, p. Koleta, p. Špaček 

 

    

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu. 

4. Informace o průběhu zimní údržby 2021/2022. 

5. Finanční toky do oblasti dopravy kraje – analytické výstupy z oblasti ekonomických dat. 

6. Různé. 

7. Závěr. 

 

K bodu 1. 

Zahájení. 

 
13. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájil v 8:30 hodin Ing. 

Ladislav Brykner, předseda Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. Uvítal 

všechny přítomné včetně hostů. Následně omluvil z jednání člena rady Mgr. Řehoře a zároveň byl 

z programu jednání přesunut bod „Informace o projednávaných bodech na Zastupitelstvu KHK z gesce 

DOPRAVA“ na příští jednání Výboru pro dopravu. Poté: 

• konstatoval, že je přítomno 12 členů výboru – 13. zasedání je usnášeníschopné  

 

K bodu 2. 

Schválení programu. 

 

Ing. Brykner předložil návrh na schválení programu 13. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje. 

 

 

 1. hlasování: 

         Pro  12 

         Proti  0         

         Zdržel se     0  

  

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ VD/13/58/2022 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. s ch v a l u j e 

program 13. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. 
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K bodu 3. 

Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu. 

      

Ing. Brykner předložil návrh na: 

• schválení přizvaných hostů na 13. jednání Výboru – Ing. T. Jurček (vedoucí odboru dopravy a 

silničního hospodářství KÚ KHK), Ing. J Brandejs (ředitel ÚS KHK a.s.), Ing. R. Velnerová 

(vedoucí odboru analýz a podpory řízení KÚ KHK) 

• jmenování zapisovatele zápisu – Ing. Alena Šandová 

• volbu ověřovatele zápisu – Ing. Miroslav Uchytil 

 

schválení přizvaných hostů, jmenování zapisovatele, volba ověřovatele zápisu 

 

2. hlasování: 

         Pro 12 

         Proti   0 

         Zdržel se     0 

 

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ VD/13/59/2022 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. s ch v a l u j e 

přítomnost hostů: Ing. Jurček, Ing. Brandejs, Ing. Velnerová 

 

II. j m e n u j e 

Ing. Alenu Šandovou, zapisovatelkou zápisu 

 

III. v o l í 

Ing. Miroslava Uchytila, ověřovatele zápisu 

 

 

K bodu 4. 

Informace o průběhu zimní údržby 2021/2022. 

 

Ing. Brandejs informoval, že Údržba silnic Královéhradeckého kraje udržuje celkem 460 km silnic I. 

třídy, 894 km silnic II. třídy a 2 392 km silnic III. třídy. Dále má 15 dispečerských stanovišť 

s nouzovým režimem a 85 dispečerů. Také seznámil s počty sypačů, nakladačů, sněhových fréz a 

traktorových radliček.  

Zimní údržba v období 2021/2022 proběhla bez vyhlášení kalamitní situace. První výjezd byl 

22.11.2021 a poslední 11.4.2022.  
Ing. Brandejs seznámil s vývojem celkových finančních nákladů na zimní údržbu, s počtem 

posypových dní a s počtem kalamitních dní za období 2008/2009 až 2021/2022. Letošní zima stála 

189,2 mil. Kč a bylo 119 posypových dní.  

 

K tomuto bodu proběhla diskuze: 

Pan Prokop sdělil, že silnice v úseku Nové Město nad Metují – Peklo je dlouhodobě v dezolátním 

stavu. 

Ing. Brandejs k tomuto konstatoval, že se nejdříve musí vyřešit spadlá zeď. Komunikace je místního 

charakteru, a v současné době kraj hledá řešení jakým způsobem ji opravit. 

 

Ing. Uchytil zdůraznil, že silnice II/327 Nový Bydžov – Chlumec nad Cidlinou je po rekonstrukci, ale 

vjezd do města cca 700 m zůstal neopravený. Otázal se, zda i tento úsek bude zahrnut do opravy. 
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Ing. Brandejs sdělil, že letos určitě tento úsek opraven nebude. 

Ing. Uchytil požádal, aby i tento úsek byl co nejdříve opraven. 

 

3. hlasování: 

         Pro  12       

         Proti  0  

         Zdržel se     0  
 
Návrh byl přijat. 

 

 
USNESENÍ VD/13/60/2022 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 

informace o průběhu zimní údržby 2021/2022. 

 

K bodu 5. 

Finanční toky do oblasti dopravy kraje – analytické výstupy z oblasti ekonomických dat. 

 

Ing. Velnerová představila roční grafické analytické výstupy příjmů a výdajů, sdílených daní a investic 

Královéhradeckého kraje od roku 2010 do roku 2021.  

Ing. Velnerová zdůraznila dynamický růst ekonomiky mezi roky 2016-2020, kdy se dostáváme do 

plusových čísel. V roce 2020 přišla první covidová krize a s tím souvisí i výpadek příjmů. V roce 2021 

byl příjem ve výši 18,6 mld. Kč a výdaje ve výši 18,1 mld. Kč. V roce 2021 se celkově daňové příjmy 

všech krajů zvýšily (celkově u všech o 12,9% oproti předchozímu roku). Dále sdělila, že v roce 2021 

je výše dluhu 900 mil. Kč a v porovnání s kraji se řadíme na šesté místo.  

Dále představila analytické výstupy z oblasti dopravy. Celkové výdaje do dopravy 

v Královéhradeckém kraji v roce 2021 byly ve výši 2,7 mld. Kč, z toho z vlastních prostředků kraje to 

bylo cca 2 mld. Kč. Celkové výdaje do oblasti doprava Královéhradeckého kraje na 1 obyvatele v roce 

2021 činily 5 070 Kč. Mezi kraji jsme v tomto roce pod průměrnou hodnotou. V časovém trendu jsme 

v rozmezí 2017-2021 nad průměrem mezi kraji. 

Finanční prostředky do oblasti doprava jsou z rozpočtu kapitoly cestovního ruchu, z kapitoly investic, 

z kapitoly doprava, dále z výdajů z fondu rozvoje a reprodukce, výdaje z dotačního fondu.  

Výdaje na opravy a údržbu silnic, tzv. běžné výdaje byly v roce 2021 ve výši 582 mil. Kč. Celkové 

výdaje do silnic v tomto roce byly ve výši 1,4 mld. Kč. Výdaje na dopravní obslužnost byly v roce 

2021 z vlastních prostředků kraje ve výši 1,093 mld. Kč, při přepočtu na 1 obyvatele je to 1 894 Kč a 

to nás řadí ve srovnání s ostatními kraji na 7.místo. 

 

 

4. hlasování: 

         Pro  12       

         Proti  0  

         Zdržel se     0  
 
Návrh byl přijat. 

 

 
USNESENÍ VD/13/61/2022 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. b e r e  n a  v ě d o m í 

informace o finančních tocích do oblasti dopravy kraje. 
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K bodu 6. 

Různé 

 

Pan Prokop požádal, aby na příští jednání Výboru pro dopravu byl zařazen bod týkající se vývoje 

přípravy investičních akcí v železniční dopravě na území Královéhradeckého kraje za účasti zástupců 

Správy železnic.  

Ing. Uchytil požádal o informaci, v jaké fázi je majetkově právní příprava silnice E67 k převodu do 

majetku Královéhradeckého kraje. 

Ing. Jurček na příštím jednání předá souhrnnou informaci o výsledku jednání. 

 

 

K bodu 7. 

 

Závěr 

 

Ing. Brykner v 9:30 hod. ukončil 13. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje a upozornil na konání příštího jednání, které se uskuteční 25.5. 2022 od 8:30 hod.   

 

 

 

 

 

 

.........................................    ............................................ 

      předseda výboru      ověřovatel zápisu 

 

 

 

Zapsala: Šandová Alena 
 


